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	目的：透過攝影捕捉維多利亞港現時的面貌。相片可展示多角度的維港，包括其美麗景色、環境污染、海港用途以至維港與港人的關係

Objectives: To capture, through photographs, the realities of Victoria Harbour and the state it is in today. The photos may focus on any aspect, both the beauty and degradation, as well as usages of the harbour and Hong Kong people’s relationship with Victoria Harbour.

	比賽題目：「維港與我」

Title : “Victoria Harbour and I”

	參賽準則：評審會以參賽作品的主題意境配合、藝術創意、整體美感等作考慮

Judges Criteria: Theme expression, creativity and technique, as well as overall presentation will be considered by the Panel of Judges.  

	參賽組別：公開組 

                 學生組 〈中、小學生及大專全日課程〉

Categories: Open Section

                    Student Section (Full-time) 

	每組設冠、亞、季軍及優異獎各一名，另設「最佳主題大獎」及「最佳藝術創作獎」

For each section, there would be a Gold, Silver and Bronze and a Distinguished Award. Moreover, there would be two additional awards for the Best Theme Expression Award and the Most Artistic & Creative Photo Award

	參賽作品必須是本年內拍攝，並未經發表及未曾參加任何比賽。請在相片背後註明拍攝月份。

All works should be taken in 2005 and previously unpublished and not entered for other competitions. Please state at the back of the photo the month of the photo was taken.

	參賽者可選擇採用菲林及數碼相機拍攝彩色或黑白照片。

Entrants can use either film or digital camera, and provide photos in color or black and white.

	參賽作品必須是參賽者本人的原創作品，並擁有作品的版權。

Copyright must originate or be owned by the entrant.

	參賽者必須提交4R的硬照，得獎者及獲選入圍者，必須提供獲選照片的菲林或數碼檔案，以供相片製作，於展覽中使用。

Entrants need to submit 4R photos. Winners and selected photographers must provide negatives or digital files for photo development for the exhibition.

	所有參賽作品不設退件。

Submitted works will not be returned.

	參賽作品無需裝裱。
Framing is not required for the submitted works.

	每名參賽者的參賽作品以不超過３份為限。
Entrants may enter up to a maximum of 3 photographic pieces.

	參賽者須同意及遵守比賽規則。如任何參賽者沒有遵守或違反規則或版權規定，主辦單位有權取消其參賽及獲獎資格，並有權要求參賽者償還有關獎金及/或獎品。主辦單位保留追究及索償權利。

By entering the competition, entrants signify their agreement to the guidelines and rules of this competition. Where the guidelines and rules or copyright requirements are found not to have been observed, the organizers retain the right to disqualify any award made and to seek the return of prizes given, and reserve the right to seek compensation.


	截止報名日期：2005年10月12日（以郵戳日期為準）。
Deadline of Submission: 12 October 2005 (Stamped date on the envelope will be taken as evidence)


	頒獎典禮及得獎作品展覽：

Prize Giving Ceremony and the Photo Exhibition : 

	大會將於十一月六日公布比賽結果，並上載到本協會之網頁。得獎作品及其他入選作品，將有機會於十一月六日至十三日，在本會舉辦的攝影展覽中展出。

Results will be announced on 6 November 2005 and be uploaded to SPH’s website. Winning photos as well as a large number of selected photos will be exhibited from 6-13 November.

 

	得獎者及獲選於展覽中展出作品的參賽者，將於十月底獲另函通知。
Prize Winners and selected photographers for exhibition will be notified in writing by October.

	得獎者將獲邀出席十一月六日舉行的頒獎禮。

Prizewinners are invited to the Prize Giving Ceremony on 6 November 2005.

	所有獎品會於頒獎典禮上頒予得獎者。如得獎者未能出席頒獎典禮， 將另作安排索取獎品。
All prizes will be given out at the Prize Giving Ceremony. If prizewinners are unable to attend the Ceremony, other arrangements will be made for delivery of prizes.

	參賽作品使用權：

Usage rights of the submitted Photos:

	保護海港協會有權使用參賽作品於非商業用途之宣傳和/或公民教育活動上。

SPH has the right to use submitted works for non-commercial publicity and/or public education activities.  

	關於個人資料：

Privacy of Personal Data:

	參賽申請表上所填寫的個人資料，將由保護海港協會管理，並會在比賽及攝影展覽完結三個月後，銷毀參賽者提供過的私人資料。

All personal data of the entrants provided in the Application Form will be managed by SPH. This information will be destroyed three months after the competition and photo exhibition concludes. 

	作品收集地點：

Venue for collecting of works:

	
	參賽作品可郵寄到以下地點，信封請註明『維港與我 - 攝影比賽』：
Submitted works can be mailed to the following address, with remarks “ Victoria Harbour and I – Photo Competition” on the envelope.

保護海港協會

Society for the Protection of the Harbour
地址：香港中環雲咸街69號賀善尼大廈6樓602室 
Address : Room 602, Hoseinee House, 69 Wyndham Street, Central, Hong Kong.

	
	如對『維港與我 - 攝影比賽』有任何疑問，可致電或電郵查詢： 

For more information on “Victoria Harbour and I – Photo Competition”, please contact us  
查詢熱線 hotline：3101 8191
電郵 Email：info@harbourprotection.org
網址 Website：www.harbourprotection.org
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「維港與我」攝影比賽 – 簡介及規則


“Victoria Harbour and I” Photo Competition – Brief & Guidelines








